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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Titkos döntéshozók döntenek akarnak atomtemetőt 
építeni Pécs határába?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. július 8. napján a Bodai nagy aktivitású radioaktív-hulladéktároló projekt megkapta a 
telephely kutatási engedélyt. Az Országos Atomenergia Hivatal szerint a közmeghallgatáson nem 
merült fel olyan tényező, ami ezt kizárta volna.

Mindez annak ellenére történt, hogy a 2019.április 25-án tartott közmeghallgatáson Fichtinger 
Gyula főigazgató úr volt az, aki beismerte, hogy súlyos problémák merültek fel a projekt kapcsán. 
Idézem a főigazgató úr által elmondottakat (az Országos Atomenergetikai Hivatal oldalán közzétett 
közmeghallgatási dokumentum szerint):

„Annyit mindenképpen hozzá kell tenni, hogy ez a probléma, melyet itt körül járunk most már majd 
egy órája, ez a probléma nem ismeretlen. Ezt a problémát, mint problémát, jeleztük a megfelelő 
döntéshozóknak, és tekintettel arra, hogy rendkívül fontos kérdésről van szó, ezt a 
figyelemfelhívást meg fogjuk ismételni. Tehát azok, akik ebben a kérdésben, érdemben tenni 
tudnak, egyrészt már ismerik ezt a problémát, de a közeljövőben, azaz a jövő héten meg fogjuk 
ismételni, ismételten felhívom a figyelmet arra, hogy a Bodai tároló telephelyének kutatásával 
kapcsolatban komoly aggályok merültek fel, illetve mondjuk kifogások merültek föl a pécsi 
lakosok vagy Pécs város nevében.”

Valóban igazak a fent említett állítások, az ellenállás és a tiltakozás valós, főigazgató úr jól látja. És 
éppen ezért megdöbbentő, hogy a miniszterelnök 2015-ös ígéretével szemben, Pécs megkérdezése 
nélkül kiadták ezt az engedélyt, semmibe véve a tiltakozás – önök által is ismert – tényét. 



Ugyanakkor az OAH által elmondottak sok egyéb kérdést felvetnek. Ezen tények ismeretében és a 
fent idézett kijelentései kapcsán a következő kérdésekre kérném a mielőbbi válaszát:

1. Kire utalt Fichtinger Gyula a „megfelelő döntéshozók”, illetve akik „ebben a kérdésben érdemben
tenni tudnak” említésekor? Kérem, nevezze meg, hogy kik azok a titokzatos, befolyásos 
döntéshozók, akik ebben a kérdésben dönteni tudnak? 

2. Mikor, milyen formában és kiket tájékoztattak a tároló tervéről? Ennek a tájékoztatásnak mi volt 
a pontos tartalma? 

Várom érdemi válaszát!
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